
Školní rok 2022/2023 

Kapacita mateřské školy je naplněna na 24 dětí Ale díky slabším ročníkům, se do školky umísťují děti pod 3 
roky, což je velký problém. Tyto děti obvykle nemají schopnosti, které jsou potřeba v MŠ.  Děti, které k nám 
rodiče dováželi z jiných obvodů města, se již umístí a získají místo v MŠ v obvodě bydliště a nepotřebují 
dojíždět. Náš obvod Kolonky je malý a dětí ve školkovém věku je méně, je problém kapacitu naplnit. Děti 
z Předlic obvykle k zápisu nechodí a je problém, aby docházely i na povinné vzdělávání od 5ti let.  

Personální zabezpečení: 

Od loňského roku, kdy nastoupila do MŠ nová paní učitelka Mgr. Šárka Kocůrková, se nic nezměnilo. Personál 
je stabilní a beze změn. 

Zdravotní stav dětí: 

Pokračujeme v nastavení ranních hygienických opatření tím, že dětem je při příchodu do MŠ změřena teplota 
dálkovým teploměrem a děti se zvýšenou teplotou nebyly do MŠ přijaty a odcházejí s rodiči domů. Po čase jsme 
tímto způsobem eliminovali i nákazu virózou chřipkou a jiným virovým onemocněním. Rodiče ocenili, že 
dbáme na to, aby ve školce byly pouze děti zdravé, ale někteří se snažili nás přesvědčit, že doma byly děti bez 
teploty, přestože se děti přiznaly, že doma dostaly lék. 

U dětí je stále velmi oslabena imunita a přetrvává velká nemocnost. Prostě si v minulých letech díky nemoci 
Covid 19 a hygienickým opatřením, nestihl dětský organismus vytvořit protilátky na nemoci. Byla velmi malá 
docházka do mateřské školy a nebylo možné ani secvičit a zorganizovat Vánoční besídku. Rodičům paní učitelka 
pouze nahrály záznam z o´dopoledního zpívání a tancování u Vánočního stromečku a poslala jim záznam na 
Facebook. Je to stejný problém jako v předchozím roce 

Práce v MŠ   

Mateřská škola byla vymalována v přízemí a probíhaly drobné opravy, pískoviště, nátěry dřevěných částí 
zahradních prvků. 

Kulturní akce  

Byly rovněž ovlivněny velkou nemocností dětí, kdy se veškerá kulturní vystoupení a další akce rušily z důvodu 

malého počtu dětí ve školce. Na výlety se začalo jezdit a díky malému počtu dětí byl problém zaplatit autobus a 

tak některé výlety byly vlakem, jako například ZOO v DC, jezero Matylda v Mostě apod. MHD děti jely na 

jezero Milada, ZOO v ústí nad Labem, Vyhlídka na Střekově apod.  Rozloučení s předškoláky bylo na Zahradní 

slavnosti kde vystoupil se svým zábavným programem Bíno, který ošerpoval předškoláky. Bylo to velmi hezké 

představení plné písniček, tance, soutěží a bavili se nejen děti ale i rodiče. Dále děti předvedly krásné vystoupení 

s rozloučením se s předškoláky, což bylo velmi dojemné. Bylo připraveno pohoštění nejen pro děti ale i rodiče a 

další návštěvníky slavnosti.  

Spolupráce 

Spolupráce s mateřskými školami se pozvolna rozšiřuje.  

 

Ozdravný pobyt dětí 

 Byl zrušen z důvodu malého počtu přihlášených dětí a termín učitelka zamluvila na další školní rok.  Byl však 

rodičům a dětem nabídnuty tábor pod vedením Veroniky Novotné, která s několika dětmi vyjela na Sněžník.  

Ostatní děti s paní učitelkou si na Sněžník udělaly výlet se zábavným programem.  


